
 

Zpráva o činnosti Komise pro školství a vzdělávání Rady města 

Humpolce za rok 2023 

 

Komise pro školství a vzdělávání se sešla v roce 2023 celkem čtyřikrát (5. 1., 30. 3., 25. 5., 7. 9. 

2023). 

Členové komise: Mgr. Tomáš Jůzl, Mgr. Zuzana Žaloudková, MBA, Mgr. Jana Jarošová, PhDr. 

Ilona Kostřicová, Mgr. Lucie Brabcová, Mgr. Zdeněk Škrabánek, Bc. Marcela Němcová, Mgr. Jitka 

Fojtíková, Mgr. Jiří Dalík, Mgr. Miroslava Lisá, Mgr. Kamila Zachová, Mgr. Aneta Štěpánková, 

DiS., Mgr. Jana Maršíková, Mgr. Jana Kovářová 

Jednání komise se pravidelně účastnili i zástupci vedení města. 

První seznamovací setkání komise se uskutečnilo 5. 1. v zasedací místnosti MěÚ Humpolec. 

Jako jeden z prvních úkolů byla nominace členů do hodnotících komisí pro hodnocení žádostí 

podaných do dotačních programů města Humpolec. Dále jsme byli informováni o průběhu 

stavby nové budovy mateřské školky. Jako hlavní cíl pro tento rok jsme si stanovili, že se 

budeme zabývat kapacitou základních škol v Humpolci. Domluvili jsme se, že další setkání 

komisí se uskuteční právě na základních školách, abychom se seznámili se situací na obou 

školách. Dalším tématem byl participativní rozpočet na školách. Zástupci zapojených škol si 

tento projekt pochvalovali a během roku budou pracovat s přidělenou částkou. 

Druhé setkání proběhlo 30. 3. na ZŠ Humpolec, Hradská 894, kde nás přivítal pan ředitel 

Vlastimil Fiala. Byli jsme informováni, že vedení města připravuje projekt „Rozšíření kapacit ZŠ 

v Humpolci“. Posouzení možnosti rozšíření kapacit ve stávajícím areálu obou základních škol 

zpracovával Ing. arch. Ondřej Tuček a současně bylo zadáno i vypracování demografické studie, 

kterou zpracovával tým pod vedením prof. Jakuba Fischera. Jakmile budou tyto dokumenty 

vyhotoveny, tak budou předloženy k projednání Komisi pro školství a vzdělávání. Poté nás pan 

ředitel Fiala seznámil se stávajícími podmínkami pro vzdělávání žáků v budově, s jejími 

problémy a možným řešením v rámci areálu školy. Poté následovala prohlídka školy. Nakonec 

jsme se při diskuzi dotkli témat: nízkoprahové centrum, přípravě na zápisy do 1. tříd a také 

využití ZŠ Husova a Spolkového domu – příprava studie. 

Třetí setkání proběhlo 25. 5. na ZŠ Humpolec, Hálkova 591, kde nás přivítal pan ředitel Tomáš 

Jůzl. Pan ředitel Jůzl seznámil komisi se stávajícími podmínkami vzdělávání a také s problémy, 

které tuto školu trápí. Jsou to hlavně nedostatečné prostory pro družinu a také málo 

kmenových tříd. Poté následovala prohlídka školy. V závěrečné diskuzi jsme se dotkli témat 

Participace pro rok 2024 a byli jsme seznámeni s výsledky zápisů do 1. tříd ZŠ a přijetí dětí k 

předškolnímu vzdělávání.  

Čtvrté setkání se uskutečnilo 7. 9. v zasedací místnosti MěÚ Humpolec. Hlavním důvodem pro 

svolání komise, bylo vyjádření se ke studii „Rozšíření kapacity ZŠ v Humpolci“. Pan 

místostarosta Machek nás seznámil s touto studií a také s demografickou studií. Členům 

komise byly představeny možné varianty řešení navýšení kapacit v areálu obou základních škol, 

pro každou školu zpracovány 3 varianty možného stavebního řešení. Dále byla představena 

varianta řešení navýšení kapacity ZŠ výstavbou nové budovy základní školy s kapacitou 300 



žáků v lokalitě Lužická. Proběhla diskuze členů komise a vedení města k této problematice, ze 

které vyplynulo, že na základě předpokládaného nárůstu počtu žáků pouze v letech 2026 - 2030 

a následujícího poklesu počtu žáků v dalších letech je vhodné realizovat navýšení kapacit 

stavebními úpravami v areálu obou základních škol. Komise pro školství a vzdělávání 

doporučila řešit rozšíření kapacit základních škol dle předložené varianty 1. u Základní školy 

Humpolec, Hálkova 591 a předložené varianty 1. u Základní školy Humpolec, Hradská 894.  

Další důležitým bodem, kterým se komise zabývala, byla Revitalizace městského bloku 

Spolkový dům – Husova. Předseda komise Mgr. Jůzl informoval, že k řešení zadání studie na 

rekonstrukci budov základní školy v ulici Husova a budovy Spolkového domu a dalšího využití 

těchto budov byla vytvořena pracovní skupina. Pan místostarosta Machek představil návrh 

zadání na projektovou architektonickou soutěž Revitalizace městského bloku Spolkový dům - 

Husova. Proběhla diskuze členů komise a vedení města k této problematice. Komise pro 

školství a vzdělávání souhlasila s předloženým návrhem zadání pro architektonickou soutěž. 

V závěrečné diskuzi jsme byli informováni o zahájení nového školního roku v obou základních 

školách, v SVČ, v Gymnázium Dr. A. Hrdličky, v mateřské a základní umělecké škole. 

 

 

Zpracoval: Mgr. Tomáš Jůzl, předseda Komise pro školství a vzdělávání 

 


